
        ST.  FRANCIS XAVIER PARISH 
  

      438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6 
 

平日及主日公開彌撒暫停通告 
 
主內親愛的弟兄姊妹: 
 
跟據溫哥華總主教在十一月十九日的指引，溫哥華聖方濟天主堂平日及主日對外公開彌撒從十一月
二十日開始將暫停舉行。在這時期內，教友仍然可以選擇觀看彌撒直播，或反省主日彌撒聖經、閱
讀聖經和祈禱，以替代參與主日彌撒的本份。 
 
明供聖體小堂仍然開放給教友祈禱。若教友想辦修和聖事，請與本堂神父預約安排。殯葬彌撒、婚
禮或領洗將繼續舉行，但人數不能超過 10 人。 
 
在迎接基督君王節及將臨期的來臨，我希望本堂的教友加倍祈禱並持守與天主的親密關係。願天主
保祐我們，保守我們 
 
 

          

耀漢小兄弟會李志雄神父 
天主教聖方濟堂主任司鐸  
二○二○年十一月十九日 
 

 
In-Person Religious Gatherings And Worship Services Are Suspended 
 

 

Dear Brothers and Sisters in Christ, 
 
St. Francis Xavier Parish, Vancouver will follow Archdiocese of Vancouver November 19th, 2020 Update, 
In-person religious gatherings and worship services are suspended effective from November 20th, 2020. 
Encourage all who cannot attend Mass to participate livestream Mass online, have a time of prayer, if 
possible, with the readings of the Sunday and a spiritual communion.  
 
Perpetual Eucharistic Adoration Chapel will remain open for private prayer. Sacrament of Reconciliation, 
please book an appointment with our priests. Funerals, weddings and baptisms will continue to be 
celebrated with no more than 10 people. 
 
Preparing Christ the King Solemnity and Advent Season, I hope members of our parish will pray more and 
maintain a close relationship with God. May God bless us and keep us. 
 
 
 
 
Fr. Joseph Ly, CSJB 
Pastor of St. Francis Xavier Parish 
November 19th, 2020 

 



        ST.  FRANCIS XAVIER PARISH 
  

      438 Great Northern Way, Vancouver B.C. Canada V6B 2W6 
 

溫哥華聖方濟天主堂現場直播主日彌撒 
我們的主、耶穌基督、普世君王節 

 
星期六提前感恩禮：下午五時半 (國語) 
https://youtu.be/08IZ10Mt0bw  
 

主日感恩禮 (粵語): 十一月廿二日上午九時半 
https://youtu.be/wpNoBi01BXw  
 
請按以下網址連結訂閱 SFX YouTube 頻道 SFX YouTube 
https://www.youtube.com/channel/UCUOZUwEgBg6ZlujO4yY29Sg 
 

 
St Francis Xavier Parish Sunday Livestream Mass 

The Solemnity of Our Lord Jesus Christ, King of the Universe 
 
Saturday Anticipated Mandarin Mass: November 21st, 2020 at 5:30pm 
https://youtu.be/08IZ10Mt0bw  
 
Cantonese Mass: November 22nd, 2020 at 9:30am 
https://youtu.be/wpNoBi01BXw  
 
SFX YouTube Channel 
https://www.youtube.com/channel/UCUOZUwEgBg6ZlujO4yY29Sg 
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